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Abstract (en)
The machine has a main flow path limited by a hub (3) and a housing (2), and a row of adjustable stator blades (1) arranged in the main flow path.
A multi-blade adjusting stator unit is arranged at the hub or at the housing. The stator blades are connected with a common rotating plate (5) and
are rotated around a common rotational axis (4) during adjustment of the adjusting stator unit. The stator blades are arranged at a distance from one
another and are formed with different shapes with respect to one of parameters such as profile depth, relative curve and stagger angle.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Strömungsarbeitsmaschine mit einem von einer Nabe (3) und einem Gehäuse (2) begrenzten Hauptströmungspfad,
in welchem mindestens eine Reihe um eine Drehachse (4) drehbar gelagerter und verstellbarer Statorschaufeln (1) angeordnet ist, dadurch
gekennzeichnet, dass an mindestens einer Nabe (3) oder einem Gehäuse (2), mindestens eine Anordnung mit mindestens zwei mit einem
gemeinsamen Drehteller (5) verbundenen Statorschaufeln (1) angeordnet ist, wobei bei Verstellung dieser mehrschaufeligen Verstellstatoreinheit die
mindestens zwei Statorschaufeln (1) um die Drehachse (4) drehbar sind.
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